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Protokół Nr 13/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 14 września 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie informacji z wykonania budżetu Miasta Białogard za I półrocze 

2021 r. oraz WPF. 
3. Wnioski do budżetu Miasta na 2022 rok. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia.              
                                 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie).  
 

   Ad 2  

Komisja rozpatrzyła informację z wykonania budżetu Miasta Białogard oraz kształtowaniu 
się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2021 r. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał o wydatki na narkomanię 4,5% oraz czy inwestycje ulic Mroczkiewicza 

i Dworcowej zostały zakończone? Radny ponadto pytał co z przystanią kajakową? 
Sekretarz – odpowiedział, że wydatki bieżące są realizowane zgodnie z planem. Ulice zostały 

zakończone. W Wieloletnim Planie Inwestycyjnym zaplanowano 100 tys. zł na rok przyszły. 
Zaułek Drzewny jest realizowany,  do dokończenia są ścieżki rowerowe. Drobne rzeczy są 
w wydatkach majątkowych m.in. dla BOSiR. 

J.Leszczyk – pytał o należności wymagalne i z tego tytułu jakie są przedsięwzięcia? Radny pytał 
co zrobić, aby odzyskać pieniądze? 

Sekretarz – odpowiedział, że należności niedużo rosną. Niektóre są sprzed 10-15 lat jak 
podatki. Jeśli chodzi o fundusz alimentacyjny to Miasto nie windykuje, te środki wracają do 
nas. Wskaźnik niepłacenia za mieszkania komunalne jest duży. Część osób to osoby nieżyjące, 
część stanowią spadki do dziedziczenia np. Miasto jest 100% właścicielem mieszkania 
w Darłowie i  części mieszkania w Lublinie. Ustawa wieczystego użytkowania zamieszała, bo 
część osób przestało płacić. 

M.Siwek – pytał ile stanowią zaległości podatkowe? 
Sekretarz – odpowiedział, że około 7 mln zł to zaległości podatkowe. 
M.Kopczyński – pytał o zmienione limity m.in. przygotowania dokumentacji projektowej 

budowy Żłobka Miejskiego w Białogardzie, z czego wynikają? 
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Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że wykorzystaliśmy środki na projektowanie a pozostałe środki 
miały być rozpisane do przetargu generalnego wykonawcy na budowę. 

M.Kopczyński - pytał o malowanie czerwonych pasów? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że kwota wpisana w harmonogram jest przerzucana. 
M.Kopczyński - pytał czy projekt był z poprzednich lat? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że tak. 
M.Kopczyński – poruszył sprawę amfiteatru i jego rozbiórki. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że temat był poruszany na Komisji Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska. Był wariant z odnową i rozbiórką. Komisja Infrastruktury pojechała w teren 
i zbadała wydane dokumenty. Stanowisko Komisji było, aby dokonać rozbiórki dachu i ścian 
amfiteatru. 

M.Kopczyński – stwierdził, że szkoda było tego amfiteatru, bo to nasza kultura. 
J.Leszczyk – stwierdził, iż Sanepid zapisał, że zalana była ściana amfiteatru. Wcześniej była 

zapisana kwota 50 tys. zł ale to zdjęto i obiekt popadł w ruinę. 
M.Kopczyński – stwierdził, że zawsze wykonawca daje gwarancję i powinno się dochodzić 

odszkodowania. Szkoda, że do jednej Komisji Infrastruktury skierowano sprawę celem 
wydania opinii. O mienie należy dbać systematycznie. Po co są kamery? Kolejna sprawa to 
nie są sprzątane ścieżki z polbruku w Parku Mroczkiewicza. Radny proponował edukację 
w zakresie ruchu drogowego.  

J.Leszczyk – proponował, aby na otwartej scenie w amfiteatrze były występy romów. 
 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Białogardu rozpatrzyła informację 
o przebiegu wykonania budżetu Miasta Białogard za I półrocze 2021 r. oraz o kształtowaniu  
się wieloletniej prognozy finansowej, zapoznając się z pozytywną opinią Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie wyrażoną uchwałą Nr LIX.272.Z.2021  z dnia 
08 września 2021 r. i zaopiniowała pozytywnie w/w informację,  głosując: za – 5 (jednogłośnie).  
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
Ad 3  

Wnioski do budżetu Miasta na 2022 rok. 

Radny J.Leszczyk zgłosił następujące wnioski do budżetu Miasta na 2022 rok: 

1. Zapisać w budżecie Miasta kwotę 350 tys. zł na darmową komunikację miejską dla 
mieszkańców. 

2. Zrealizować nowy chodnik przy ul. Pomorskiej i ul. Przechodniej. 
3. Wykonać dokumentację na realizację ul. Kazimierza Wielkiego i ul. Mestwina. 
4. Wybudować parking przy Przedszkolu Miejskim nr 3 w ten sposób, że ogrodzenie 

Przedszkola cofnąć na teren Przedszkola o 3m i na dotychczasowym terenie 
Przedszkola wykonać chodnik, natomiast na terenie obecnego chodnika zrobić 
parking. 

5. Wybudować parking przy Przedszkolu Miejskim Nr 2. 
6. Przeznaczyć środki dla Zarządu Budynków i Lokali Komunalnych na remont budynków 

komunalnych np. budynku położonego na rogu ulic Dworcowej i Klonowej. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
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Ad 4  

W sprawach różnych głos zabrali: 
M.Smoliński – pytał czy zakończono dokumentację projektową na ul. Klonową? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że tak, czekają na zatwierdzenie. 
M.Smoliński – pytał czy można gdzieś wystąpić o wsparcie finansowe na tą ulicę? Ponadto 

Radny poruszył problem z kanalizacją deszczową w Białogardzie np. na ulicach Magazynowej 
i Grunwaldzkiej. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że na ul. Lelewela, ul. Sikorskiego, ul. Dworcowej są 
czyszczone rowy i deszczówki. Inwestycje są realizowane tam, gdzie coś się dzieje. 
W ubiegłym roku trzeba było dołożyć 30 tys. zł na ten cel. 

P.Szyszlak – prosił, aby zapisać środki w strategii ul. Bol. Śmiałego. 
Sekretarz – powiedział że środki zostały zapisane w ul. Wyszyńskiego. 
P.Szyszlak – pytał czy aplikowaliśmy o środki zewnętrzne? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że czekamy na wniosek z 2020 r. W nowym roku będzie 

wniosek na ul. Grunwaldzką (na odcinku od kina do ul. Sikorskiego) i trzeba dokończyć ul. 
Przejazdową. 

Sekretarz – stwierdził, że na drogi zostały złożone wnioski w ramach „Polskiego Ładu” m.in. na 
ul. Moniuszki, ul. Piastów,  ul. Kr. Jadwigi, ul. Kaszubską, ul. Gdyńską. 

M.Kopczyński – poruszył sprawę wymiany lampy na skrzyżowaniu ul. Przejazdowej z ul. 
Sikorskiego. 

M.Siwek – pytał czy przedsiębiorcy mają jakieś profity z tytułu Karty Dużej Rodziny? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że są reklamówki firm przy wszystkich wydarzeniach np. były 

na turnieju miast „Bitwie o krowę”. 
M.Siwek – pytał czy można bardziej to rozreklamować? 
P.Szyszlak – proponował to zawrzeć na stronie prasowej przy wydarzeniach z Białogardu 

i napisać jakie są rabaty przy korzystaniu z usług w ramach Karty Dużej Rodziny. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1525 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

      Przewodniczący Komisji 

          /-/  Paweł Szyszlak 


